
Volilno-programska konferenca
0 0 ZSMS delovne skupnosti skupnih

služb Podjetja za avtomatizacijo promela
je imela volilno programsko konferenco,
na kateri so izvolili novo predsedstvo, pri-
kazali svoje delo v preteklem mandatnem
obdobju in nakazali smernice za nadaljnje
delo.

V DSSS je 150 zaposlenih, od tcga je kar
50 miadih — članov ZSMS. To je le kvanti-
tativen podatek. Kakšna pa je kvaliteta!
Eden od pokazateljev aktivnosti mladine v
tej delovni organizaciji je bil prav gotovo
tudi ta, da je bilo od takega števila mla-
dincev prisotnih na volilno-programski kon-
ferenci le 19. Materialna sredstva za svoje
delo imajo zagotovljena, prav tako tudi pro-
slore, a vse ostaja neizrabljeno. Zakaj?
Morda zato, ker se mladinci v tej deiovni
organizaciji ne zavedajo svoje vloge, po dru-

gi strani pa tudi zato, ker predsedstvo OO
ZSMS ni sposobno pritegniti svojih članov.
V članstvo ZK ni bil v preteklem mandat-
nem obdobju sprejet niti eden mladinec,
vendar za to po vsej verjetnosti niso krivi
samo mladinci. Da mladinci v tej DO niso
dovolj aktivni, pa seveda ne pomeni, da
sploh niso aktivni. Njihova aktivnost je us-
merjena predvsem na kulturno področje.
Prirejajo proslave ob pomembnejših dnevih,
izdajajo interno glasilo in pridno polnijo
oglasno desko. Tudi dodatnemu izobraže-
vanju dajejo velik poudarek. Sodelujejo z
vojašnico Borisa Kidriča in organizacijo lo-
kalne mladinske delovne akcije.

Predsedstvo se je zamenjalo, program de-
la za naslednje obdobje ni slab, kako bo ta
program realiziran, pa bo pokazal čas.
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